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Protokół Nr IV/2024 

IV Sesji Rady Powiatu Wołowskiego 

z dnia 31 lipca 2024 r. w godz. 17.00 - 18.27. 

 

Ad 1. Otwarcie sesji. 

IV Sesja Rady Powiatu Wołowskiego odbyła się w dniu 31 lipca 2024 r. w sali sesyjnej 

Starostwa Powiatowego w Wołowie, pl. Piastowski 2, w godz.17.00 – 18.27.  

Obrady IV Sesji Rady Powiatu Wołowskiego otworzył i poprowadził Przewodniczący Rady 

Rafał Zając. 

 

W obradach Rady uczestniczyli: 

Pan Konrad Buczek – Skarbnik Powiatu, 

Pan Marcin Cichy – radca prawny, obsługa prawna Starostwa. 

 

Przewodniczący zarządził sprawdzenie kworum. 

 

Zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczyło 15 radnych: 

1. Rafał Zając – Przewodniczący  

2. Stanisław Borkowski 

3. Rafał Borzyński 

4. Marek Cukrowski 

5. Janusz Dziarski 

6. Paweł Gołąb 

7. Bartosz Granat 

8. Beata Gryga 

9. Jan Janas 

10. Witold Krochmal 

11. Agnieszka Łukaszewska 

12. Paweł Pirek 

13. Barbara Rabiega 

14. Bohdan Stawiski 

15. Katarzyna Uran 

  

(Lista obecności stanowi załącznik do protokołu). 

Radny Paweł Pirek zgłosił uwagi do przesłanych materiałów na sesję, w tym brak możliwości 

otwarcia pliku. Odniósł się do przedmiotowych zapisów w Statucie Powiatu Wołowskiego.  

Przewodniczący Rady zwrócił się do obsługi prawnej o opinię w zakresie, czy materiały zostały 

przesłane Radnym zgodnie z obowiązującymi przepisami. 

Obsługa prawna, mec. M. Cichy wskazał, iż skoro materiały dot. sesji są dostępne w formie  

elektronicznej po zalogowaniu do programu eSesja to z poziomu przepisów nie ma różnicy 

między kontem email, a kontem w eSesji. Materiały dostarczone są w ten sam sposób.  

Radny Rafał Borzyński dodał, iż otrzymał materiały pocztą e-mail zarchiwizowane w pliku zip. 

Dodał, że w razie problemów technicznych można było zgłosić się do informatyków lub biura 

rady o przesłanie innych plików.  

Dyskusja na temat przesłanych radnym materiałów na sesję.  
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Radna Katarzyna Uran wskazała, iż nie otrzymała materiałów na sesję, odniosła się do art. 15 

ustawy o samorządzie powiatowym, który określa w jaki sposób skutecznie powiadomić radnych  

o zwołanej sesji. Dodała, iż złożyła pismo dot. przełożenia sesji na dzień 5.08.2024 r. z uwagi na 

urlop radnych. 

Przewodniczący Rady nadmienił, iż sesja została zwołana w lipcu z uwagi na konieczność 

pilnego zabezpieczenia środków finansowych dla spółki medycznej PCM sp. z o.o.  

Dyskusja na temat przesłanych materiałów radnym. W dyskusji udział wzięli: radny Bohdan 

Stawiski oraz radny Paweł Pirek. 

Przewodniczący Rady dodał, iż materiały były dostępne w programie eSesja. 

 

Ad 2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

 

Przewodniczący przedstawił proponowany porządek posiedzenia. 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3.  Wnioski i oświadczenia obywatelskie. 

4. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie odwołania Zarządu 

Powiatu Wołowskiego. 

5. Uchwała Rady Powiatu Wołowskiego w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu 

Wołowskiego LXVIII/327/24 z dnia 29 lutego 2024 r. w sprawie określenia zadań, na 

które przeznaczone zostaną środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2024 rok. 

6. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie zmiany uchwały Rady 

Powiatu Wołowskiego LXVI/318/23 z dnia 28 grudnia 2023 r., w sprawie budżetu 

Powiatu Wołowskiego na 2024 rok. 

7. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wołowskiego. 

8. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie wyboru 

Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Wołowskiego. 

9. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu i działalności Zarządu między 

sesjami. 

10. Informacja Przewodniczącego Rady na temat działalności w okresie międzysesyjnym. 

11. Interpelacje i zapytania radnych. 

12. Wnioski i oświadczenia radnych. 

13. Wolne głosy, komunikaty. 

14. Zakończenie obrad 

 

Wobec baku uwag przystąpiono do głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Stanisław Borkowski, Rafał Borzyński, Marek Cukrowski, Janusz Dziarski, Paweł Gołąb, 

Bartosz Granat, Beata Gryga, Jan Janas, Witold Krochmal, Agnieszka Łukaszewska, Barbara 

Rabiega, Bohdan Stawiski, Katarzyna Uran, Rafał Zając 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Paweł Pirek 

NIEOBECNI (2) 

Jarosław Iskra, Józef Szumilas 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Powiatu 14 głosami „za” przy braku głosów 

"przeciwnych” i 1 głosie "wstrzymującym się" przyjęła porządek obrad. 
 

Ad 3. Wnioski i oświadczenia obywatelskie. 
 

Wobec braku zgłoszeń przystąpiono do kolejnego punktu. 

 

Ad 4. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie odwołania Zarządu 

Powiatu Wołowskiego. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

Starosta Jan Janas nadmienił, że na ostatniej sesji poprzedni zarząd powiatu nie udzielił sobie 

wotum zaufania.  

Radny Janusz Dziarski odparł, że głosowanie dotyczyło obecnego zarządu powiatu nie 

poprzedniego.  

Radny Witold Krochmal odniósł się do wypowiedzi radnego J. Dziarskiego.  

Wicestarosta Beata Gryga zgłosiła wniosek formalny o zakończenie dyskusji. 

Głosowano w sprawie: 
Wniosek formalny o zakończenie dyskusji. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Stanisław Borkowski, Rafał Borzyński, Marek Cukrowski, Paweł Gołąb, Bartosz Granat, Beata 

Gryga, Jan Janas, Witold Krochmal, Agnieszka Łukaszewska, Paweł Pirek, Bohdan Stawiski, 

Rafał Zając 

PRZECIW (3) 

Janusz Dziarski, Barbara Rabiega, Katarzyna Uran 

NIEOBECNI (2) 

Jarosław Iskra, Józef Szumilas 

Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty przez Radę. 

Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały.  
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Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie odwołania Zarządu Powiatu 

Wołowskiego.  

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Stanisław Borkowski, Paweł Pirek, Barbara Rabiega, Katarzyna Uran 

PRZECIW (11) 

Rafał Borzyński, Marek Cukrowski, Janusz Dziarski, Paweł Gołąb, Bartosz Granat, Beata 

Gryga, Jan Janas, Witold Krochmal, Agnieszka Łukaszewska, Bohdan Stawiski, Rafał Zając 

NIEOBECNI (2) 

Jarosław Iskra, Józef Szumilas 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała nie została podjęta przez Radę Powiatu 

Wołowskiego. 

Ad 5. Uchwała Rady Powiatu Wołowskiego w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu 

Wołowskiego nr LXVIII/327/24 z dnia 29 lutego 2024 r. w sprawie określenia zadań, na 

które przeznaczone zostaną środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2024 rok. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. Szczegóły zawarte w 

projekcie uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej, Edukacji, Kultury i Sportu przedstawiła 

pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały.  

Wobec braku pytań przystapiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Uchwała Rady Powiatu Wołowskiego w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu Wołowskiego 

LXVIII/327/24 z dnia 29 lutego 2024 r. w sprawie określenia zadań, na które przeznaczone 

zostaną środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2024 rok. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Borkowski, Rafał Borzyński, Marek Cukrowski, Janusz Dziarski, Paweł Gołąb, 

Bartosz Granat, Beata Gryga, Jan Janas, Witold Krochmal, Agnieszka Łukaszewska, Paweł 

Pirek, Barbara Rabiega, Bohdan Stawiski, Katarzyna Uran, Rafał Zając 

NIEOBECNI (2) 

Jarosław Iskra, Józef Szumilas 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu 15 głosami „za” przy braku głosów 

"przeciwnych” i braku głosów "wstrzymujących się" podjęła uchwałę w sprawie zmiany 

uchwały Rady Powiatu Wołowskiego LXVIII/327/24 z dnia 29 lutego 2024 r. w sprawie 

określenia zadań, na które przeznaczone zostaną środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2024 rok. 

 

Ad 6. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie zmiany uchwały Rady 

Powiatu Wołowskiego nr LXVI/318/23 z dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie budżetu 

Powiatu Wołowskiego na 2024 rok. 

  

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. Szczegóły zawarte w 

projekcie uchwały.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały.  

Radny Paweł Pirek zapytał dlaczego w projekcie uchwały dopłata dla PCM rozciągnięta jest na 8 

lat. 

Starosta Jan Janas w odpowiedzi na pytania radnego Pawła Pirka odniósł się do wcześniejszej 

współpracy wspólników spółki PCM, zobowiązań finansowych powiatowej spółki medycznej 

PCM oraz działań jakie zostały podjęte. 

Radny Rafał Borzyński zabrał głos w sprawie sytuacji finansowej spółki medycznej PCM. 

Dyskusja na temat informacji medialnych dot. sytuacji finansowej spółki medycznej PCM. 

W dyskusji wzięli udział radna Katarzyna Uran oraz Starosta Jan Janas. 

Radny Witold Krochmal złożył wniosek formalny, by Rada Powiatu zgłosiła sprawę do organów 

ścigania, gdyż niepłacenie składek ZUS posiadając środki na koncie to działanie przeciwko 

pracownikom. Powinno być to przedmiotem badania przez prokuraturę - działalność zarządcy 

restrukturyzacyjnego oraz zarządu PCM.  

Przewodniczący Rady zaproponował zwołanie sesji dedykowanej spółce medycznej PCM. 

Radny Marek Cukrowski przychylił się do propozycji zwołania sesji dot. PCM. Zapytał, co 

wnosi zmiana w budżecie na kwotę 400 tys zł dla PCM. 

Starosta Jan Janas odparł, iż co roku na kwotę 1,5 mln zł spółka PCM będzie dokapitalizowana, 

co zapewni jej stabilność. Przedstawił stan masy restrukturyzacyjnej PCM na koniec 2023 r.,  

w tym kwotę niezapłaconych składek ZUS, uzgodnień z BGK w sprawie spłaty zadłużenia, 

podjętych działań oraz zakończenia współpracy z prezesem spółki PCM.  

Przewodniczący Rady przypomniał o konieczności zwołania sesji dot. spółki PCM. 

Wobec braku uwag przystapiono do głosowania.  
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Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu 

Wołowskiego nr LXVI/318/23 z dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie budżetu Powiatu 

Wołowskiego na 2024 rok.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Borkowski, Rafał Borzyński, Marek Cukrowski, Janusz Dziarski, Paweł Gołąb, 

Bartosz Granat, Beata Gryga, Jan Janas, Witold Krochmal, Agnieszka Łukaszewska, Paweł 

Pirek, Barbara Rabiega, Bohdan Stawiski, Katarzyna Uran, Rafał Zając 

NIEOBECNI (2) 

Jarosław Iskra, Józef Szumilas 

Przewodniczący Rady stwierdził, ze Rada Powiatu 15 głosami „za” przy braku głosów 

"przeciwnych” i braku głosów "wstrzymujących się" podjęła uchwałę w sprawie zmiany 

uchwały Rady Powiatu Wołowskiego nr LXVI/318/23 z dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie 

budżetu Powiatu Wołowskiego na 2024 rok.  
 

Ad 7. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wołowskiego. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. Szczegóły zawarte  

w projekcie uchwały. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały.  

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 
 

Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Wołowskiego.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Borkowski, Rafał Borzyński, Marek Cukrowski, Janusz Dziarski, Paweł Gołąb, 

Bartosz Granat, Beata Gryga, Jan Janas, Witold Krochmal, Agnieszka Łukaszewska, Paweł 

Pirek, Barbara Rabiega, Bohdan Stawiski, Katarzyna Uran, Rafał Zając 

NIEOBECNI (2) 

Jarosław Iskra, Józef Szumilas 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu 15 głosami „za” przy braku głosów 

„przeciwnych” i braku głosów „wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wołowskiego. 
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Ad 8. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie wyboru 

Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Wołowskiego.  

 

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych o przedstawienie kandydatów na drugiego 

Wiceprzewodniczącego Rady. 

 

Wobec braku zgłoszeń kandydatów przystąpiono do kolejnego punktu. 

 

Ad 9. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu i działalności Zarządu 

między sesjami. 

 

Radny Paweł Pirek zwrócił się o przedłożenie sprawozdania opisowego z prac Zarządu. 

Starosta Jan Janas odparł, iż na kolejną sesję postara się by było przedstawione sprawozdanie 

opisowe.  

Wobec braku pytań przystąpiono do kolejnego punktu. 

Ad 10. Informacja Przewodniczącego Rady na temat działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady poinformował, iż uczestniczył w obchodach upamiętnienia ofiar Rzezi 

Wołyńskiej, Polaków pomordowanych na Kresach Wschodnich II Rzeczpospolitej Polskiej. 

Ad 11. Interpelacje i zapytania radnych.  

Radna Katarzyna Uran zapytała o przeznaczenie budynku byłego MOW w Godzięcinie. Czy 

była jakakolwiek korespondencja w sprawie zagospodarowania budynku? 

Starosta Jan Janas w odpowiedzi wskazał, iż korespondencji w tej sprawie nie było. Zarząd 

zastanawia się w jaki sposób zagospodarować budynek na cele społeczne. Na pewno nie będzie 

to budynek dla uchodźców, czy migrantów.  

Radna Barbara Rabiega odnosząc się do remontów dróg na terenie gminy Wińsko, zapytała na 

co zostaną przeznaczone wolne środki z Polskiego Ładu, jakie drogi będą remontowane.  

Starosta Jan Janas wskazał, iż można w ramach tego przetargu jedynie zwiększyć inwestycję  

o 15 %, można zwiększyć grubość masy ścieralnej nawierzchni, co wydłuży czas użytkowania 

drogi. Wniosek zostanie złożony w tej sprawie. 

Ad 12. Wnioski i oświadczenia radnych. 

Radny Rafał Borzyński odniósł się wniosku radnego Witolda Krochmala. Zwrócił się do 

Przewodniczącego Rady o zwołanie sesji dedykowanej spółce PCM oraz przygotowanie 

projektu uchwały rady. 

Radny Marek Cukrowski odniósł się do kultury wypowiedzi na sesji. Zwrócił się z prośbą do 

Przewodniczącego Rady, by opracować regulamin dla radnych w kwestii zachowania na sesji.  
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Wniosek radnej Katarzyny Uran o przedstawienie harmonogramu remontu dróg Pogalewo Małe-

Pogalewo Wielkie. 

Wniosek radnej Katarzyny Uran o sprawną komunikację biura rady z radnymi.  

Starosta Jan Janas odparł, iż harmonogramy remontów dróg są dostępne w gminach oraz  

w Starostwie Powiatowym Wołowie.  

Ad 13. Wolne głosy, komunikaty. 

Radny Bohdan Stawiski zapytał radnych opozycji dlaczego nie zgłosili kandydata na drugiego 

wiceprzewodniczącego rady. 

Dyskusja w sprawie przesyłania materiałów dla radnych. Udział wzięli: radny Stanisław 

Borkowski, radny Marek Cukrowski, radny Bartosz Granat oraz radny Bohdan Stawiski. 
 

 

Ad 14. Zakończenie obrad. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Rafał Zając zamknął obrady IV Sesji 

Rady Powiatu Wołowskiego. 

 

Przewodniczący 

Rady Powiatu Wołowskiego 

  

 

Przygotował(a): Marta Drabik 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


